



KAMBRYA COLLEGE



To access to the secure Compass portal, go to www.kambryacollege.com and then the Compass Login tab

Your Login: _____ Password: _____

What is COMPASS?

All parents, guardians, students and teachers in the Kambrya College community have a personal secure online COMPASS account. By regularly logging in to COMPASS you will be kept well informed about what is happening at Kambrya College, including information specific to your child / international student. ***We recommend you check your COMPASS portal once per week so that you do not miss any important information.***

Through their account, parents and guardians receive important communications, are kept informed about their child's learning progress, are provided with access to their child's attendance history, receive school reports and access many other tools and information related to their child's schooling. An alert will appear in your Compass Dashboard when actions are required. Parents can access Compass at their convenience via any computer or mobile phone that is connected to the Internet.

By logging in to their portal, parents will be able to:

- Update their registered email and mobile number details (used for SMS alerts)
- Access information regarding upcoming events and our newsletter
- View teacher comments on work their child has submitted through Compass
- View their child's timetable
- View up to date class lesson plans and school attendance information
- Book Parent/Student/Teacher conferences each term
- SMS alerts of absences
- Communicate with their child's teachers
- Payment of school fees, other costs and contributions (online if preferred)
- Access their child's progress reports and Semester Reports.

On your first login, parents are required to verify their details and to change the password provided. Parents should not share their login details with anyone. This includes their own children, who are issued with their own login.

若要安全地访问指南针校务系统门户网站，请到 <http://alkira.vic.jdlf.com.au>

您的账号：_____ 密码：_____

指南针校务系统(简称指南针)是什么？

在 Alkira，所有父母、监护人、学生和教师都有个人专属的 Kambrya College 指南针线上安全账户。只要定期登录到指南针，您就可以充分了解有关 Alkira 的所有资讯，包括针对您孩子的信息。**我们建议您每周访问一次指南针门户网站，以避免错过任何重要的资讯。**

父母和监护人通过帐户来取得重要资讯，可以了解孩子的学习进度、查询孩子出勤记录、收到学校成绩报告，以及使用许多其他工具和取得孩子学习的相关资讯。当有需要您处理的事件时，指南针的仪表板(Dashboard)会出现警示。父母可以在方便的时候用任何可上网的电脑或手机登录指南针。

登录指南针门户网站后，家长能够：

- 更新已注册的电子邮件和手机号码(用于短信通知)
- 取得最近的活动资讯和学校通讯
- 查看老师对孩子指南针上提交作业的评语
- 查看孩子的功课表
- 查看最新的教案和出勤信息
- 预约每学期的家长会(通过 Skype)
- 短信通知缺席
- 与他们孩子的老师交流
- 支付杂费、其他费用和捐款(可以选择在线完成)
- 取得孩子的学习进度报告和学期报告。

家长在第一次登录时，必须核对并确认个人详细资料并更改原来的密码。家长不应向任何人(包括自己的孩子)透露他们的账号资料，他们的小孩有自己的账号。